



REFERAT NESK STYREMØTE

DELTAKERE: Dag Kleven – styreleder, Gisle Eriksen – nestleder, Monica Brendsrud, Tormod Rødsjø, Fredrik Schøyen

FORFALL: Roland Strige, Geir Stenmark

MØTEDATO:

11.08.2026

REFERENT:

Fredrik Schøyen

MØTELEDER:

Dag Kleven

NESTE MØTEDATO:

01.09.2026

SAK 29.08.2026 INFORMASJON TIL/FRA SEKRETÆR

Sekretær Dorthe Haugen redegjorde for innkjøp av premier og beholdning. Gaver til dommere/arrangører på prøver belastes prøveregnskapet. Retningslinjer bør utarbeides.

Vi ønsker at lagerbeholdningen av premier tømmes først og deretter går en over på de nyest innkjøpte premiene.

Det er problemer for nye medlemmer med påmelding i tillegg er det et problem at bestillinger til nettbutikk ikke kommer frem. Monica følger opp for å få dette i orden.

Fredrik henter dekken til NM-lag hos Morten Baastad torsdag 20. august.

Dorthe overfører penger mellom internkonto, slik at det er midler nok på driftskonto fremover for utbetalinger til arrangementer.

Monica sjekker avtaler for dem som bidrar på web og i Fuglehunden. Hun følger også opp sommerutstillingen neste år.

Fredrik lager forslag til NESK takkekort til NM – ferdig til utgangen av uke 34. De distribueres styret før trykk.

Vedtak:

Styret tar saken til orientering.

SAK 30.08.2026 INFORMASJON TIL/FRA AVLSRÅD INKL. STATUS OCD PROSJEKT.

Leder AR – Iver Melby – informerte om avlsrådets arbeide den siste perioden. Bl.a. ønsker AR at styret bekrefter at det gjennomføres en avlskonferanse i januar/februar og at det er OK at Kim Bellamy (genetiker) kan leies inn for å holde foredrag.

I forhold til OCD – arbeidet ønsker AR aksept fra styret til å innhente datagrunnlag fra Pyramidion. Dette vil koste kr. Kr. 30.000, -

Styret informerte leder for AR om at de ønsker å vurdere/evaluere sekretærfunksjonen (behov og oppgaver) i Avlsrådet. Dette vil følges opp av Gisle.

Vedtak

Styret gir sin tilslutning til å fortsette planlegging av AR konferanse i begynnelsen av 2027, og ønsker at styrets kontaktperson mot AR – Gisle involveres i dette arbeidet.

Videre gir styret sin tilslutning til å bruke kr. 30.000,- for å få oppdatert statistikkdata i forhold til utviklingen av OCD blant engelsksetterne.



SAK 31.08.2026 STATUS ETABLERING AV TEAMS LØSNING MED NY IT-LEVERANDØR

Tormod redegjorde om status. Vi er i en overgangsprosess – til full Officepakke med OneDrive. Tormod sjekker ut problemene med web-sidene med Dialecta.

Vedtak:

Styret tar saken til orientering.

SAK 32.08.2026 STATUS PRØVER/ARRANGEMENTER

Det er avholdt tre spesial utstillinger i år. Det er lavere påmelding enn tidligere år, men arrangementene er godt gjennomført med gode tilbakemeldinger. Regnskap fremgår trolig til neste styremøte. Det står to jaktprøver i regi av NESK for døren i løpet av den neste måneden. Ikke full påmelding så langt.

Vedtak:

Styret følger opp saken når regnskap fra Ringebuprøven er ferdigstilt.

SAK 33.08.2026 STATUS REGNSKAP 2026

Regnskap pr 11.08.26 halvår har et akseptabelt resultat, hensyntatt at det ikke er eksakt med periodiseringer og oppgjør fra arrangement, samt ikke bokførte renteinntekter bankinnskudd/fond.

Det vurderes rydding blant fondskonti i Balansen før årsskiftet.

Vedtak:

Styret tar saken til orientering.

SAK 34.08.2026 STATUS DISTRIKTSKONTAKTER (DK)

Fredrik redegjorde for status blant DK'ene og det ble diskutert ulike forslag til videre arbeide med dem.

Vedtak:

Styret tar saken til orientering og Fredrik følger opp videre arbeide med DK'er og avholder et møte.

SAK 35.08.2026 STATUS WEB-REDAKSJON OG FUGLEHUNDEN

Monica redegjorde for arbeide med web, sosiale medier og Fuglehunden og følger det opp videre.

Vedtak:

Styret tar saken til orientering

SAK 36.08.2026 BREV FRA MEDLEMMER

Styret diskuterte brevenes innhold.

Vedtak:

Styreleder skriver tilsvaret til de som har henvendt seg til styret. Styret foreslår videre at det utarbeides et forslag til informasjon som legges ut på hjemmesidene/Fuglehunden om avlsrådets arbeid og om hvilke utfordringer og begrensninger AR har.



SAK 36.08.2026 EVENTUELLT

Avholdelse av neste styremøte ble kort diskutert.

Vedtak:

Styret møtes igjen 1. september kl 19.00 på Teams.

Møtet ble hevet kl 21.37